
 
 
 
 

OBČINA SEMIČ 

OBČINSKI SVET 

Štefanov trg 9 
8333  SEMIČ 
 

 

ZAPISNIK 
 
19. seje Občinskega sveta Občine Semič, ki je bila v četrtek, 18. 5. 2017, ob 17. uri v sejni sobi 
Kulturnega centra Semič. Sejo je vodila županja Občine Semič, ga. Polona Kambič.        
 
Na seji so bili prisotni naslednji člani Občinskega sveta Občine Semič: 
G. Mirko Golobič, ga. Valerija Hudorovac, g. Bojan Jakša, g. Ferdinand Jakša, ga. Melita Kmet 
Ličen, g. Rudi Kofalt, g. Anton Križe, g. Miha Mihelčič, ga. Dina Plut, ga. Damjana Simonič, g. 
Peter Štukelj in ga. Darja Zamida Pečavar. 
 
Upravičeno odsotni svetnici: g. Danijel Golobič in g. Vili Malnarič. 
 
Na seji so bili prisotni tudi: 

• ga. Mateja Kambič – direktorica občinske uprave,  

• g. Boštjan Ogulin – višji svetovalec za komunalno, cestno in investicijsko dejavnost, 

• ga. Sonja Ličen Tesari – višji svetovalec za družbene dejavnosti, 

• ga. Natalija Kastelec – višji svetovalec za prostorsko in stanovanjsko dejavnost, 

• ga. Tatjana Malnarič – višji svetovalec za pravne in premoženjske zadeve, 

• dr. Iva Konda – višji svetovalec za razvoj podeželja in malo gospodarstvo, 

• ga. Beti Pintarič – računovodja, 

• ga. Renata Bukovec – zapisnikarica, 

• ga. Andreja Brancelj Bednaršek – direktorica Belokranjskega muzeja Metlika (k točki 4), 

• g. Marjan Kastelic – vodja Medobčinske inšpekcije in redarstva Bele krajine (k točki 5), 

• ga. Tjaša Kump Murn – Razvojni center Novo mesto (k točki 6), 

• ga. Doroteja Kuhar – Nacionalni inštitut za javno zdravje, OE Novo mesto (k točki 7), 

• g. Boris Rugelj – direktor podjetja Smuk d.o.o. s sodelavci (k točki 8), 

• ga. Anja Panja Trgovčič – direktorica Knjižnice Črnomelj (k točki 9), 

• ga. Marjetka Papež – direktorica Centra za socialno delo Črnomelj (k točki 10), 

• ga. Andreja Milavec – Belokranjec, 

• ga. Mirjam Bezek Jakše – Dolenjski list, 

• ga. Verica Marušič – Televizija Novo mesto. 
 

Ad. 1) UGOTOVITEV PRISOSTNOSTI, POTRDITEV DNEVNEGA REDA IN IZVOLITEV 
ZAPISNIKARJA 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je ugotovila, da je na seji, od 14. svetnikov, prisotnih 12 članov 
občinskega sveta.  
Predlagala je spremembo predlaganega dnevnega reda, in sicer, 9. točka dnevnega reda 
»Obravnava poročila o delu Belokranjskega muzeja Metlika v letu 2016« se premakne na 4. 
točko dnevnega reda, vse ostale točke se ustrezno preštevilčijo. 
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RAZPRAVA: Ni bilo razprave.  
 
Predlog sklepa št.  032-3/2017-3: 
Sprejme se spremenjen dnevni red 19. redne seje Občinskega sveta Občine Semič: 
1. Ugotovitev prisotnosti, potrditev dnevnega reda in izvolitev zapisnikarja. 
2. Obravnava in sprejem zapisnika 18. redne seje občinskega sveta. 
3. Poročilo o izvrševanju sklepov občinskega sveta in aktivnostih občine. 
4. Obravnava poročila o delu Belokranjskega muzeja Metlika v letu 2016. 
5. Obravnava poročila o delu skupne občinske uprave – Medobčinske inšpekcije in 

redarstva občin Bele krajine za leto 2016. 
6. Obravnava poročila o izvajanju dejavnosti Razvojnega centra Novo mesto kot 

regionalne razvojne agencije za Občino Semič. 
7. Obravnava poročila »Zdravje v občini: Semič«. 
8. Obravnava poročila o delovanju smučišča Gače v sezoni 2016/2017. 
9. Obravnava poročila o delu knjižnice Semič v letu 2016. 
10. Obravnava in sprejem predloga sklepa o izdaji soglasja k ceni socialno varstvene 

storitve »Pomoč družini na domu«.  
11. Seznanitev z javno razgrnitvijo dopolnjenega osnutka Občinskega podrobnega 

prostorskega načrta Črmošnjice (enota CRM-4). 
12. Obravnava in sprejem predloga Premoženjske bilance Občine Semič za leto 2016. 
13. Obravnava in sprejem Sklepa o prerazporeditvah za oblikovanje veljavnega proračuna 

za leto 2017. 
14. Volitve in imenovanja. 
15. Vloge in pritožbe. 
16. Pobude in vprašanja članov sveta. 
17. Razno. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 032-3/2017-3  je sprejet. 
 
Izvolitev zapisnikarja: 
Županja, ga. Polona Kambič, je predlagala naslednji sklep. 
 
Predlog sklepa št. 032-3/2017-4:    
Za zapisnikarico se predlaga ga. Renato Bukovec. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 

Sklep št. 032-3/2017-4 je sprejet. 
 

Ad. 2) OBRAVNAVA IN SPREJEM ZAPISNIKA 18. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA  

 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 032-3/2017-5: 
Sprejme se zapisnik 18. redne seje Občinskega sveta Občine Semič. 
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Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 032-3/2017-5 je sprejet. 
 

Ad. 3) POROČILO O IZVRŠEVANJU SKLEPOV OBČINSKEGA SVETA IN AKTIVNOSTIH OBČINE 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je svetnikom predstavila aktivnosti občine in jih seznanila z 
informacijo o odkupu nepremičnin od podjetja Motvoz d.d.. 9. 5. 2017 je bila razpisana prva 
javna dražba, z več informacijami pa občina ne razpolaga. Glede na visoko ceno in na 
omejitev, da se prodaja celota, ni pričakovati uspešne javne dražbe. Podjetje Cablex je 
predlagalo, da skupaj z občino nastopi pri nakupu zemljišč ga. Kristavčnik, saj podjetje 
potrebuje dobrih 0,5 ha zemljišč, razliko do 3 ha pa bi odkupila občina.  
Županja je svetnike seznanila tudi o uspešni prijavi operacije »Doživetje skrivnosti voda« na 
javni razpis Interreg SLO – HR. Vodilni parter projekta je Občina Semič, ostali projektni 
partnerji pa so Občina Metlika, Občina Kamanje, LAG Vallis Colapis in Kompas Novo mesto. Z 
deli se bo pričelo že v letošnjem letu. Prijavo na razpis je pripravil Razvojni center Novo 
mesto. 
Glede aktivnosti na 3. razvojni osi je povedala, da je minister za infrastrukturo dr. Peter 
Gašperšič na sestanku 7. 4. 2017 v Črnomlju povedal, da je trenutno v teku izbira izvajalca 
projektiranja za del trase od avtoceste do Revoza, saj naj bi bilo gradbeno za ta del 
pridobljeno do konca leta 2018. Minister je poudaril, da se bodo enake aktivnosti 
(projektiranje, pridobitev zemljišč) izvajale tudi na trasi od Revoza do odcepa za Maline, s 
ciljem, da se gradbeno dovoljenje pridobi v letu 2019. Z namenom, da bi aktivnosti potekale 
hitreje  je bilo dogovorjeno, da bo aktivnosti spremljal koordinacijski odbor, v katerem bodo 
predstavniki občin, gospodarstva, ministrstva, DRSI in DARS. Glede Državnega prostorskega 
načrta od odcepa Maline do mednarodnega mejnega prehoda Metlika in od odcepa Maline 
do odcepa Črnomelj jug, naj bi bil predlog le tega predložen Vladi RS v potrditev jeseni. 
Županja je svetnikom predstavila tudi nova dejstva projekta CeROD. Mestna občina Ljubljana 
oz. podjetje Snaga je Mestni občino Novo mesto ponudilo sodelovanje. Mešane komunalne 
odpadke bi obdelovali v Ljubljani, biološke odpadke pa na CeROD-u. Podjetje bi vlagalo tudi v 
izgradnjo obrata za obdelavo na CeROD-u. Razliko do 25 t na CeROD-u bi dostavljali iz drugih 
virov. Podjetje Snaga mora do 22. 5. 2017 poslati ponudbo. V tem času so bile pridobljene 
tudi ponudbe podjetja Kostak in podjetja Snaga, za obdelavo in odlaganje odpadkov. Cena 
Kostaka je 117,00 €/t in Snage 120,00 €/t. Potrebno pa se je zavedati, da so na projektu še 
vedno bremena deponije, postopnega zapiranja in tudi tožba izvajalca za neizveden projekt 
CeROD-2. 
 
RAZPRAVA:  
G. Miha Mihelčič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člani so imeli pripombo le pri eni 
točki, pri izvajanju del na komunalni infrastrukturi PSC Vrtača – 3. faza je potrebno poskrbeti, 
da se ne uniči infrastruktura, ki je bila obnovljena lansko leto.  
 
G. Peter Štukelj je vprašal, v kateri fazi je dražba zemljišč podjetja Motvoz d.d. Pripomnil je 
tudi, da ga preseneča ponudba ljubljanske Snage, ki ima že sama predimenzionirano 
odlagališče.   
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Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da podjetje Snaga s ponudbo rešuje svoje 
odlagališče, saj si s predlagano ponudbo zagotavlja količine. Rešitve za Snago išče tudi ARSO. 
Glede Motvoza je pojasnila, da je bil 9. 5. 2017 razpisana prva javna dražb. Občina trenutno 
ne razpolaga z drugimi informacijami. Prodaja zemljišč se lahko zavleče, zato se bo občina 
najverjetneje usmerila v odkup zemljišč od ga. Kristavčnik, saj je cena m2 zemljišča 16,00 €, 
možen pa bo odkup tudi po delih. V planu je izpeljat odkup že v letošnjem letu. 
 

Ad. 4) OBRAVNAVA POROČILA O DELU BELOKRANJSKEGA MUZEJA METLIKA V LETU 2016 

 
Ga. Andreja Brancelj Bednaršek, direktorica Belokranjskega muzeja Metlika, je predstavila 
gradivo in čestitala za uspešno prijavo projekta »Doživetje skrivnosti voda« v sklopu katerega 
bo obnovljena muzejska hiša v Semiču in urejena prirodoslovna zbirka Bele krajine. Razstava 
bo poleg muzeja na Krasu edina tovrstna razstava v Sloveniji. Pohvalila je tudi izjemno 
sodelovanje z OŠ Semič, ki ima, med belokranjskimi šolami, največji posluh za dediščino in 
umetnost. 
 
RAZPRAVA:  
Ga Melita Kmet Ličen – Odbor za družbene dejavnosti: Člani odbora na gradivo niso imeli 
pripomb. 
 
Predlog sklepa št. 621-01/2016-10: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil z Letnim poročilom Belokranjskega muzeja 
Metlika za leto 2016. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 621-01/2016-10 je sprejet. 
 

Ad. 5) OBRAVNAVA POROČILA O DELU SKUPNE OBČINSKE UPRAVE – MEDOBČINSKE 
INŠPEKCIJE IN REDARSTVA OBČIN BELE KRAJINE ZA LETO 2016 

 
G. Marjan Kastelic, vodja Medobčinske inšpekcije in redarstva je predstavil gradivo. 90 % 
odprtih zadev je bilo rešenih. Delo redarstva je spremenjeno, delo je določeno na podlagi 
delovnih nalogov po urah. V Semiču so tako prisotni 1-2 uri na dan.  Področje mirujočega 
prometa se izboljšuje, k čemur je pripomogla tudi večja prisotnost redarjev na terenu.  
Predstavil je tudi Oceno izvajanja občinskega programa varnosti Občine Semič za leto 2016, 
ki je pokazala dobro stanje na območju občine.  
 
RAZPRAVA: 
G. Miha Mihelčič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člani odbora na gradivo niso 
imeli pripomb. 
 
Ga. Melita Kmet Ličen – Odbor za družbene dejavnosti: Odbor je pohvalil, da je bilo rešenih 
več zadev, kot v preteklem obdobju. 
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Predlog sklepa št. 032-14/2007-117: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil s Poročilom o delu skupne občinske uprave – 
Medobčinske inšpekcije in redarstva občin Bele krajine za leto 2016 in z Zaključnim 
računom skupnega organa za leto 2016. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 032-14/2007-117 je sprejet. 
 
Predlog sklepa št. 032-14/2007-118: 
Občinski svet Občine Semič je na podlagi tretjega odstavka 6. člena Zakona o občinskem 
redarstvu (Ur. l. RS, št. 139/06 in 9/17, ZORed) na predlog županje, na 19. redni seji dne 18. 
5. 2017 sprejel Oceno izvajanja občinskega programa varnosti Občine Semič za leto 2016 v 
predlagani vsebini. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 032-14/2007-118 je sprejet. 
 

Ad. 6) OBRAVNAVA POROČILA O IZVAJANJU DEJAVNOSTI RAZVOJNEGA CENTRA NOVO 
MESTO KOT REGIONALNE RAZVOJNE AGENCIJE ZA OBČINO SEMIČ 

 
Ga. Tjaša Kump Murn, Razvojni center Novo mesto, je predstavila gradivo, plan in poslanstvo 
Razvojnega centra Novo mesto, kot Regionalne razvojne agencije, ki izvaja aktivnosti 
regionalnega razvoja in koordinacije regijskih projektov ter so partner v razvoju podjetništva. 
 
RAZPRAVA: 
G. Miha Mihelčič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor je pohvalil dobro delo 
Razvojnega centra Novo mesto pri pripravi ideje in prijavi projekta Misterion, ki je bila 
uspešna. Vprašal je tudi, koliko sredstev občina nameni za delovanje RC NM.  
 
Ga. Melita Kmet Ličen – Odbor za družbene dejavnosti: Odbor na gradivo ni imel pripomb. 
 
G. Peter Štukelj je vprašal, kako poteka sodelovanje s Podjetniškim inkubatorjem v Črnomlju. 
 
Ga. Tjaša Kump Murn je pojasnila, da je inkubator v Črnomlju pod okriljem RIC-a Bela krajina, 
s katerim sodelujejo pri programih in tudi pri problemskem območju, saj so koordinator 
Pokolpja. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da ima občina za delovanje RC NM v letu 2017 
predvidenih 16.413 EUR, kar je zapisano tudi v gradivu. 
 
Predlog sklepa št. 410-09/2016-4: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil s Poročilom o izvajanju dejavnosti Razvojnega 
centra Novo mesto kot regionalnega razvojnega agencije za Občino Semič. 
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Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 410-09/2016-4 je sprejet. 
 

Ad. 7) OBRAVNAVA POROČILA »ZDRAVJE V OBČINI SEMIČ« 

 
Ga. Doroteja Kuhar, predstavnica Nacionalnega inštituta za javno zdravje, je predstavila 
vlogo inštituta, poročilo o zdravju v občini in poročilo o zdravju in izvajanju programa SVIT v 
občini. Predstavila je nekaj podatkov iz poročila: 

- občina med letom 2011 in 2016 beleži upad prebivalcev, 
- Semič beleži nižji indeks staranja in nižjo brezposelnost kot Črnomelj in Metlika, 
- število živorojenih otrok je večje kot v Črnomlju in Metliki, 
- število umrlih je manjše kot v regiji in Sloveniji. 

 
RAZPRAVA: 
Ga. Melita Kmet Ličen – Odbor za družbene dejavnosti: Člane odbora je zanimalo, zakaj 
program Dora zajema samo populacijo žensk do 70. leta starosti in zakaj je za Belo krajino 
predvidena le mobilna enota. 
 
G. Miha Mihelčič je vprašal, kaj je vzrok prekomerne teže otrok.  
 
G. Peter Štukelj je vprašal, ali so znani vzroki za višjo bolniško odsotnost in za negativen 
prirast. 
 
Ga. Doroteja Kuhar je povedala, da se prekomerna prehranjenost otrok meri na podlagi 
indeksa telesne mase in v podatku ni zajeto, ali gre za prekomerno prehranjenost otrok, ali 
za otroke z več mišične mase, ali za drugačno razporeditev tkiv. Vzrok prekomerne teže pri 
otrocih je lahko enak kot pri odraslih, in sicer, neprimeren način prehranjevanja, je pa 
odstotek prekomerno prehranjenih otrok trenutno v upadanju. 
Pojasnila je tudi, da inštitut ni upravljavec programa Dora. Za vzpostavitev mamografa so 
predpisani zelo strogi kriteriji. Zakaj je bila za Belo krajino sprejeta takšna odločitev ne ve, 
lahko pa se pozanima na Register raka, ki je upravljavec programa. Glede starostne omejitve 
pa je pojasnila, da se rak dojke po registru raka najpogosteje pojavlja med 50. in 70. letom.   
Glede negativnega prirasta je pojasnila, da je le-ta odvisen predvsem od selitev in ne od 
rojstev. Kar se tiče višjega odstotka bolnišk pa je povedala, da nimajo podatka o razlogih za 
bolniško odsotnost. 
 
Županja je zaključila razpravo in predlog sklepa dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 181-1/2017-3: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil s poročilom Nacionalnega inštituta za javno 
zdravje »Zdravje v Občini Semič« in s poročilom o izvajanju programa SVIT v Občini Semič. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 181-1/201-3 je sprejet. 
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Ad. 8) OBRAVNAVA POROČILA O DELOVANJU SMUČIŠČA GAČE V SEZONI 2016/2017 

 
Županja, ga. Polona Kambič, je predstavila poročilo o delovanju smučišča Gače v sezoni 
2016/2017 in poudarila, da se je odločitev občin Dolenjske, Bele krajine in Občine Kočevje, ki 
so pristopile k podpisu Sporazuma o sodelovanju pri izvedbi nujnih sanacijskih del na 
smučišču Gače, izkazala za pravilno, saj so otroci lahko ponovno smučali na smučišču Gače. 
Aktivnosti z vidika upravljavca smučišča, podjetja Smuk d.o.o. in načrte za prihodnost je 
predstavil g. Boris Rugelj, direktor podjetja. 
 
G. Boris Rugelj, direktor podjetja Smuk d.o.o., je predstavil potek aktivnosti na smučišču 
Gače,  od prevzema smučišč v juliju 2016 do konca zimske sezone v letu 2017. Zastavljen 
poslovni cilj podjetja ni bil dosežen, kljub temu, pa je sezona pokazala kar nekaj dobrih in 
tudi manj dobrih strani, ki bodo služile kot usmeritev za boljše delo v prihodnje. Razlike v 
viziji in načinu razvoja smučišča med družabniki podjetja ter sodelovanje lokalnih akterjev pri 
upravljanju smučišča je porodilo idejo o nadgradnji in nadaljnjem razvoju smučišča, ki se bo 
odrazilo v povezovanju v novo družbo s Športnim društvom Zavoj. Arhitekturni biro iz 
Novega mesta že pripravlja grafični načrt 10-letnega razvoja Turističnega centra Gače. Za 
vsako fazo razvoja se pripravlja ločen projekt, uspešno zapiranje finančne konstrukcije pa je 
odvisno od stabilne sezone, od EU sredstev ter od lokalnih skupnosti. Vizijo razvoja je 
predstavil g. Tomaž Šuln. 
 
G. Tomaž Šuln je predstavil 10-letno vizijo razvoja smučišča, ki zajema odkup opreme 
smučišča, nadgradnjo in širitev zasneževalnega sistema, ureditev nočne smuke, pridobitev 
vseh potrebnih obratovalnih dovoljenje, postavitev zip-line trase in kolesarskega parka z 
izposojo koles, vzpostavitev učne pohodniške poti in pričetek gradnje nastanitvenih kapacitet 
v sklopu projekta »Kočevarska vas«. 
 
RAZPRAVA: 
G. Miha Mihelčič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člani odbora so obravnavali 
gradivo in ne morejo izdati pozitivnega mnenja oz. odobriti nadaljnjega sofinanciranja 
smučišča, dokler podjetje Smuk d.o.o. oz. novo nastalo podjetje ne poravna prvega obroka 
za nakup opreme podjetju Iskra d.d. in ne reši notranjih nesoglasij. 
 
Ga. Melita Kmet Ličen – Odbor za družbene dejavnosti: Člani so bili mnenje, da je za 
dolgoročno rentabilno poslovanje nujen razvoj celoletne ponudbe. 
 
G. Peter Štukelj je poudaril, bi moral razvoj smučišča temeljiti na razvoju letnega turizma in 
na zagotovitvi nastanitvenih kapacitet, ne pa na razvoju zimskega turizma. Osebno je za 
razvoj smučišča, vendar z investitorjem, ki ima lasten kapital.    
 
Ga. Darja Zamida Pečavar je podprla g. Štuklja, da je potrebno razmišljati o razvoju letnega 
turizma. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je povedala, da je razmišljanje gospodarskega odbora na mestu. 
Podjetje mora do 30. 6. 2017 zagotoviti sredstva za poravnavo prvega obroka za nakup 
naprav. Da bo imelo podjetje možnost prijave na razpis Pokolpja in CLLD mora ustanoviti 
podjetje s sedežem v Občini Semič.  
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G. Boris Rugelj je pojasnil, da se ves investicijski denar na smučiščih dela pozimi, poletne 
sezone nikjer ne delajo presežkov, zato je pomemben tudi razvoj zimskega turizma in 
ustrezen zasneževalni sistem,  ki s hitrim zasneževanjem lahko zagotovi 40 - 60 smučarskih 
dni.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in predlog sklepa dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 478-34/2015-45: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil s Poročilom o delovanju smučišča Gače v sezoni 
2016/2017. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 478-34/2015-45 je sprejet. 
 

Ad. 9) OBRAVNAVA POROČILA O DELU KNJIŽNICE SEMIČ V LETU 2016 

 
Ga. Anja Panjan Trgovčić, direktorica Knjižnice Črnomelj, je predstavila poročilo o delu 
knjižnice v letu 2016. Poudarila je, da je za uspešno delovanje knjižnice potrebna odprtost 
knjižnice, kar za Knjižnico Semič vsekakor velja, saj za 60 % presega zakonsko določene 
normative o odprtosti knjižnice. Knjižnica je zaradi tega tudi širše prepoznana kot primer 
odlične dobre prakse. Povedala je, da je bil v letu 2016 v Semiču na novoustanovljen bralni 
klub, pohvalila pa je tudi odlično sodelovanje s kulturnim centrom in občino.  
 
RAZPRAVA: 
Ga. Melita Kmet Ličen – Odbor za družbene dejavnosti: Člani odbora se pohvalili dobro delo 
knjižnice. 
 
G. Peter Štukelj se je direktorici zahvalil za bralni projekt »Pravljični potujoči kovček«. 
 
Županja je zaključila razpravo in predlog sklepa dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 612-1/2010-46: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil s Poslovnim poročilom Knjižnice Črnomelj za leto 
2016. 
 
Navzočih pri glasovanju: 11 
GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 612-1/2010-46 je sprejet. 
 

Ad. 10) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA SKLEPA O IZDAJI SOGLASJA K CENI SOCIALNO 
VARSTVENE STORITVE »POMOČ DRUŽINI NA DOMU« 

 
Ga. Marjetka Papež, direktorica CSD Črnomelj, je predstavila razloge za sprejem nove cene 
socialno varstvene storitve »Pomoč družini na domu«. Predlagana cena je nižja od do sedaj 
veljavne cene. Nova cena je izračunana na podlagi predpisane metodologije, skupi mesečni 
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strošek storitve bi tako znašal 4.330,70 EUR, mesečna subvencija iz proračuna občine pa bi 
znašala 2.389,69 EUR oz. 8,69 EUR na efektivno uro.  Razlog znižanju cen je dodatno 
službeno vozila in upokojitev uslužbenke ter zaposlitev mlajše osebe. 
 
RAZPRAVA: 
Ga. Melita Kmet Ličen – Odbor za družbene dejavnosti: Odbor je občinskemu svetu predlagal 
sprejem sklepa. 
 
Predlog sklepa št. 122-7/2013-10: 
Občinski svet Občine Semič je sprejel Sklep o izdaji soglasja k ceni socialno varstvene 
storitve pomoč družini na domu za leto 2017 v predlagani vsebini. 
 
Navzočih pri glasovanju: 11 
GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 122-7/2016-10 je sprejet. 
 

Ad. 11) SEZNANITEV Z JAVNO RAZGRNITVIJO DOPOLNJENEGA OSNUTKA OBČINSKEGA 
PODROBNEGA PROSTORSKEGA NAČRTA ČRMOŠNJICE (ENOTA CRM-4) 

 
Ga. Natalija Kastelec je pojasnila, da je bilo v Občinskem prostorskem načrtu Občine Semič 
sprejeto, da se predel od stare šole v Črmošnjicah proti Novem taboru ureja z občinskim 
podrobnim prostorskim načrtom. V teku javne razgrnitve se tako seznanja občinski svet o 
pripravljenem OPPN-ju za območje Črmošnjic in o možnostih dajanja pripomb oz. predlogov 
najpozneje do 2. 6. 2017.  
 
RAZPRAVA: 
G. Miha Mihelčič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člani odbora so na vsa 
zastavljena vprašanja dobili odgovore že na seji odbora. 
 
G. Peter Štukelj je predlagal, da se v OPPN-ju natančneje definira sleme objekta, barva 
strehe, fasade, dimenzija oken, z namenom poenotenja oblike objektov v smislu sledenja 
kočevarski arhitekturi.  
 
Ga. Natalija Kastelec je pojasnila, da kočevarska arhitektura ni poznala tipskih objektov, zato 
v načrtu niti niso predvideni, je pa bilo značilno razmerje stranic 1 : 1,4.  Predlog g. Štuklja se 
lahko upošteva pri pripravi OPPN-ja. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je zaključila razpravo in predlog s pripombami g. Štuklja dala na 
glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 3505-3/2016-25: 
Občinski svet Občine Semič se je seznanil s pripravo Občinskega                                
podrobnega prostorskega načrta Črmošnjice (enota CRM-4) in na                                
razgrnjeno dokumentacijo podaja naslednje pripombe oz. predloge: 
- opredeli se barva strehe in fasade ter da je usmeritev slemen enotna, 
- razmerje med širino in višino oken se prilagodi kočevarski arhitekturi. 
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Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 3505-03/2016-25 je sprejet. 
 

Ad. 12) OBRAVNAVA IN SPREJEM PREDLOGA PREMOŽENJSKE BILANCE OBČINE SEMIČ ZA 
LETO 2016 

 
Ga. Beti Pintarič je predstavila gradivo. Premoženjsko bilanco občine sestavljajo premoženje 
Občine Semič, Zakladniškega podračuna EZR, OŠ Belokranjskega odreda Semič in Kulturnega 
centra Semič. Po opravljeni konsolidaciji znaša skupno premoženje občine 37.739.778 EUR. 
 
RAZPRAVA:  
G. Miha Mihelčič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor na gradivo ni imel 
pripomb. 
 
Predlog sklepa št. 450-02/2017-8: 
Občinski svet Občine Semič je sprejel Premoženjsko bilanco Občine Semič za leto 2016, ki 
izkazuje 37.739.778 EUR. 
 
Navzočih pri glasovanju: 12 
GLASOVANJE: 12 ZA 
Sklep št. 450-02/2017-8 je sprejet. 
 
Županje je ob 19.25 za 10 minut prekinila sejo sveta. Seja se je ponovno nadaljevala ob 
19.35. 
 

Ad. 13) OBRAVNAVA IN SPREJEM SKLEPA O PRERAZPOREDITVAH ZA OBLIKOVANJE 
VELJAVNEGA PRORAČUNA ZA LETO 2017 

 
Ga. Mateja Kambič je predstavila gradivo. Prerazporeditev je potrebno izvesti zaradi 
pravilnega evidentiranja odhodkov, poveznih z vzdrževanjem javnih poti.  
 
RAZPRAVA: 
G. Miha Mihelčič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Odbor na gradivo ni imel 
pripomb. 
 
Predlog sklepa št. 410-10/2016-29: 
Občinski svet Občine Semič je sprejel predlog Sklepa o prerazporeditvah za oblikovanje 
veljavnega proračuna Občine Semič za leto 2017 v predlagani vsebini. 
 
Navzočih pri glasovanju: 11 
GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 410-10/2016-29 je sprejet. 
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Ad. 14) VOLITVE IN IMENOVANJA 

 
G. Rudi Kofalt – Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja: V juniju 2017 se 
izteče mandat članom sveta zavoda Kulturni center Semič. Občinski svet imenuje dva 
predstavnika ustanovitelja in dva predstavnika uporabnikov oz. zainteresirane javnosti. Vse 
stranke in liste zastopane v občinskem svetu ter društva s področja dejavnosti zavoda so bila 
dne 13. 4. 2017 pozvana, da do vključno 5. 5. 2017 podajo svoje predloge. V predpisanem 
roku so prispeli naslednji predlogi: 
a) Predlogi za predstavnika ustanovitelja: 
- DeSUS, OO Semič - predlagana naslednja kandidatka: 

• Terezija Tomaževič, Strma pot 6, Semič 
- SMC, LO SMC Bela krajina, predlagana kandidatka: 

• Sonja Malnarič, Črešnjevec pri Semiču 8, Semič 
- SLS, OO Semič: predlagana kandidatka: 

• Nevenka Malnarič Brulc, Moverna vas 8, Semič 
 

b) Predlogi za predstavnika uporabnikov oziroma zainteresirane javnosti: 
- KUD Godba na pihala Semič - predlagana naslednja kandidatka: 

• Tadeja Tomaževič, Vajdova ulica 10, Semič 
- Društvo likovnih ustvarjalcev Semič, predlagan kandidat: 

• Miha Henigsman, Srednja pot 12, Semič. 
 
Komisija je zadevo obravnavala na seji dne 8. 5. 2017 in oblikovala naslednji predlog sklepa: 
Za člane Sveta zavoda Kulturni center Semič za mandatno obdobje 2017 – 2021 se 
imenujejo: 
o s strani ustanovitelja:  

- Sonja Malnarič, Črešnjevec pri Semiču 8, Semič  
- Terezija Tomaževič, Strma pot 6, Semič 

o s strani uporabnikov oz. zainteresirane javnosti:  
- Tadeja Tomaževič, Vajdova ulica 10, Semič  
- Miha Henigsman, Srednja pot 12, Semič. 

 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 014-2/2017-9: 
Za člane Sveta zavoda Kulturni center Semič za mandatno obdobje 2017 – 2021 se 
imenujejo: 
o s strani ustanovitelja:  

- Sonja Malnarič, Črešnjevec pri Semiču 8, Semič  
- Terezija Tomaževič, Strma pot 6, Semič 

o s strani uporabnikov oz. zainteresirane javnosti:  
- Tadeja Tomaževič, Vajdova ulica 10, Semič  
- Miha Henigsman, Srednja pot 12, Semič. 

 
Navzočih pri glasovanju: 11 
GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 014-2/2017-9 je sprejet. 
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Ad. 15) VLOGE IN PRITOŽBE 

 
I.  Premoženjske zadeve 
1. Vloga za ukinitev javnega dobra – Derganc Alojz in Jakša Alojzija 
Ga. Tatjana Malnarič je predstavila gradivo. Derganc Alojz in Jakša Alojzija sta na občinski 
svet naslovila vlogo za ukinitev javnega dobra in zamenjavo dela javne poti parc. št. 3534 k.o. 
Pribišje. Zaradi zaokrožitve kompleksa zemljišč predlagata ukinitev javne poti, ki poteka skozi 
ta zemljišča. Ob robu zaokroženega zemljišča sta že uredila nadomestno pot. Priložila sta tudi 
soglasje soseda, ki se strinja z ukinitvijo poti. Glede na to, da omenjeni del poti parc. št. 3534 
k.o. Pribišje ne služi svojemu namenu, ker je narejena nova pot, se občinskemu svetu 
predlaga ukinitev javnega dobra na tem delu parcele. 
 
RAZPRAVA: 
G. Bojan Jakša – Komisije za vloge in pritožbe: Komisija je na seji dne 16. 5. 2017 obravnavala 
vlogo in občinskemu svetu predlaga sprejem predlaganega sklepa. 
 
Predlog sklepa št. 478-10/2017-3: 
Občinski svet soglaša, da se na nepremičnini parc. št. 3534, k.o. Pribišje izvede postopek 
parcelacije ter se po končani parcelaciji sprejme sklep o ukinitvi statusa javnega dobra in 
sicer na delu nepremičnine parc. št. 3534, k.o. Pribišje, ki po izvedeni parcelaciji dobi novo 
parcelno številko.  
Po končani parcelaciji in po ukinitvi statusa javnega dobra, se predmetno nepremičnino 
zamenja z nepremičninami, po katerih poteka nova pot. 
Stroške parcelacije in prepisa nosita vlagatelja, Derganc Alojz in Jakša Alojzija. 
 
Navzočih pri glasovanju: 11 
GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 478-10/2017-3 je sprejet. 
 
2. Vloga za ukinitev javnega dobra – Simonič Ludvik 
Ga. Tatjana Malnarič je predstavila gradivo. Simonič Ludvik je na občinski svet naslovil vlogo 
za ukinitev javnega dobra na delu parcele št. 5151 k.o. Semič. Vlagatelj navaja, da pot poteka 
ob njegovi stanovanjski hiši in se kot pot že dalj časa ne uporablja, ker je v uporabi pot, ki se 
nahaja cca. 15 m o katastrske poti. Predlaga, da se ukinjena javna pot po končani parcelaciji 
zamenja za zemljišče, po katerem dejansko poteka pot in je tudi v njegovi lasti. Občinskemu 
svetu se predlaga ukinitev javnega dobra na delu parcele št. 5151 k.o. Semič. 
 
RAZPRAVA: 
G. Bojan Jakša – Komisije za vloge in pritožbe: Komisija je obravnavala vlogo in občinskemu 
svetu predlaga sprejem predlaganega sklepa. 
 
Predlog sklepa št. 478-6/2017-3: 
Občinski svet soglaša, da se na nepremičnini parc. št. 5151, k.o. Semič izvede postopek 
parcelacije ter se po končani parcelaciji sprejme sklep o ukinitvi statusa javnega dobra in 
sicer na delu nepremičnine parc. št. 5151, k.o. Semič., ki po izvedeni parcelaciji dobi novo 
parcelno številko. 
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Po končani parcelaciji in po ukinitvi statusa javnega dobra, se predmetno nepremičnino 
zamenja za nepremičnino, po kateri dejansko poteka pot. 
Stroške parcelacije in prepisa dela parc. št. 5151, k.o. Semič, nosi Simonič Ludvik. 
 
Navzočih pri glasovanju: 11 
GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 478-6/2017-3 je sprejet. 
 
II. Vloga za finančno pomoč 
 
1. Prošnja za denarna sredstva za izvedbo prireditve pohod z lučkami in prihod Dedka 
Mraza 2017 
 
G. Bojan Jakša – Komisija za vloge in pritožbe: Komisije je obravnavala vlogo Kulturnega 
centra Semič za finančno pomoč pri izvedbi prireditve pohod z lučkami in prihod Dedka 
Mraza in občinskemu svetu predlaga, da KC Semič dodeli finančna pomoč v višini 400,00 
EUR. 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 093-23/2017-3: 
Kulturnemu centru Semič, Semič, Prosvetna ulica 4, 8333 Semič, se dodelijo finančna 
sredstva v višini 400,00 EUR kot pomoč za izvedbo prireditve pohod z lučkami in prihod 
Dedka Mraza. Znesek se nakaže na TR št. SI56 0130 9600 0000 064. 
Znesek v višini 400,00 EUR bremeni proračunski podkonto št. 41200036/3015 – Tekoči 
transferi neprofitnim organizacijam in ustanovam – društva – občinski svet. 
Ta sklep začne veljati takoj. 
 
Navzočih pri glasovanju: 11 
GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 093-23/2017-3 je sprejet. 
 
2. Prošnja za finančno pomoč pri obnovi prostorov Društva upokojencev Semič 
 
G. Bojan Jakša – Komisija za vloge in pritožbe: Komisije je obravnavala vlogo Društva 
upokojencev Semič za finančno pomoč pri obnovi društvenih prostor in občinskemu svetu 
predlaga, da društvu dodeli finančna pomoč v višini 100,00 EUR. 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 093-26/2017-3: 
Društvu upokojencev Semič, Vajdova ulica 8, 8333 Semič, se dodelijo finančna sredstva v 
višini 100,00 EUR kot pomoč pri obnovi društvenega prostora (pleskanje). Znesek se nakaže 
na TR št. SI56 0243 0001 4065 435. 
Znesek v višini 100,00 EUR bremeni proračunski podkonto št. 41200036/3015 – Tekoči 
transferi neprofitnim organizacijam in ustanovam – društva – občinski svet. 
Ta sklep začne veljati takoj. 
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Navzočih pri glasovanju: 11 
GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 093-26/2017-3 je sprejet. 
 
3. Prošnja za finančno pomoč pri izvedbi teka po kraški učni poti 
 
G. Bojan Jakša – Komisija za vloge in pritožbe: Komisije je obravnavala vlogo Društva 
semiških brkačev za finančno pomoč za izvedbo teka po kraški učni poti in občinskemu svetu 
predlaga, da društvu dodeli finančna pomoč v višini 100,00 EUR. 
 
RAZPRAVA:  
G. Anton Križe je povedal, da so se nanj obrnili predstavniki društva. Društvo ima velike 
težave pri izvedbi teka, saj priprava proge in samega tekmovanja zahteva velika finančna 
sredstva. Predlagal je, da se jim pomaga pri ureditvi poti (strojna košnja, posek, pesek). 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je odgovorila, da občina društvu že vrsto let pomaga pri pripravi 
trase s strojno košnjo in zagotovitvijo gramoza za nasip trase. Zaključila je razpravo in 
predlog komisije dala na glasovanje. 
 
Predlog sklepa št. 093-27/2017-3: 
Društvu Semiških brkačev, Mladica 1, 8333 Semič (DŠ 44880146), se dodelijo finančna 
sredstva v višini 100,00 EUR kot pomoč za izvedbo teka po kraški učni poti. Znesek se 
nakaže na TR št. SI56 0243 0025 5094 430. 
Znesek v višini 100,00 EUR bremeni proračunski podkonto št. 41200036/3015 – Tekoči 
transferi neprofitnim organizacijam in ustanovam – društva – občinski svet. 
Ta sklep začne veljati takoj. 
 
Navzočih pri glasovanju: 11 
GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 093-27/2017-3 je sprejet. 
 
4. Prošnja za finančno pomoč za obeležitev 40. obletnice delovanja Društva vinogradnikov 
Semič 
 
G. Bojan Jakša – Komisija za vloge in pritožbe: Komisije je obravnavala vlogo Društva 
vinogradnikov Semič za finančno pomoč pri obeležitvi 40. obletnice delovanja društva in 
občinskemu svetu predlaga, da društvu dodeli finančna pomoč v višini 200,00 EUR. 
 
RAZPRAVA: Ni bilo razprave. 
 
Predlog sklepa št. 093-28/2017-4: 
Društvu vinogradnikov Semič, Štefanov trg 7, 8333 Semič (DŠ 34258132), se dodelijo 
finančna sredstva v višini 200,00 EUR kot pomoč za obeležitev 40. obletnice delovanja 
društva – izdajo biltena. Znesek se nakaže na TR št. SI56 0243 2009 1948 868. 
Znesek v višini 200,00 EUR bremeni proračunski podkonto št. 41200036/3015 – Tekoči 
transferi neprofitnim organizacijam in ustanovam – društva – občinski svet. 
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Ta sklep začne veljati takoj. 
 
Navzočih pri glasovanju: 11 
GLASOVANJE: 11 ZA 
Sklep št. 093-28/2017-4 je sprejet. 
 

Ad. 16) POBUDE IN VPRAŠANJA ČLANOV SVETA 

 
G. Miha Mihelčič – Odbor za gospodarstvo in lokalni razvoj: Člana odbora je zanimalo, zakaj 
iz zbirnega centra v Semiču odpadke odvaža vozilo z oznako Komunala Metlika.  
 
G. Peter Štukelj je pojasnil, da je to eden izmed ukrepov Komunale Črnomelj za zmanjševanje 
stroškov. 
 
G. Rudi Kofalt je vprašal naslednje: 
- Vaščane Štrekljevca zanima, ali že potekajo kakšne aktivnosti glede na zahteve oz. dopis, 

ki so ga naslovili na občino. Želijo, da se prične z aktivnostmi za izgradnjo pločnika in 
avtobusnega postajališča na Štrekljevcu.  

- Kdaj bo preplaščena cesta od avtobusnega postajališča Kal do Podrebra. 
- Na cesti v vasi Kal so tri velike udarne jame. 
- Del ceste od Osojnika na Kal bi bilo potrebno asfaltirati, tako bi se rešila tudi odvečna 

voda, ki ob vsakem večjem deževju zaliva gospodarski objekt ob cesti.  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je pojasnila, da je bila včeraj na sestanku na Direkciji RS za 
infrastrukturo, kjer je bila izpostavljena tudi problematika opornega zidu na Štrekljevcu. 
Naslednja aktivnost je sestanke na terenu, na katerem naj bi se dogovorili o opornem zidu, ki 
ga bi financirala direkcija, nato pa bi lahko pričeli vsaj s 1. fazo izgradnje pločnika. Na terenu 
bo sestanek tudi glede preplastitve dela ceste od avtobusnega postajališča Kal do Podrebra. 
S strani direkcije je bilo predlagano, da občina čim prej pobere soglasja lastnikov zemljišč, 
kajti če direkcija investicijo uvrsti v načrt razvojnih programov bi bila izvedba možna že v letu 
2018, občina pa bi nato sočasno izvedla tudi pločnik in javno razsvetljavo.   
Glede sanacije udarnih jam je v teku izbira izvajalca, nato pa bodo sledile sanacije.  
 
G. Bojan Jakša je opozoril, da je na igrišču pri osnovni šoli raztrgana zaščitna mreža, ki je 
nevarna tudi iz vidika varnosti otrok. 
 
G. Miha Mihelčič je predlagal, da se pri hotelu umakne znak za enosmerni promet in se 
omogoči dostop do hotela tudi iz spodnje strani. 
 
Ga. Darja Zamida Pečavar je vprašala, ali avtobus sme zaviti pred občino. 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je odgovorila, da avtobus lahko pripelje pred občino, ne sme pa 
tam parkirati. 
 
G. Anton Križe je vprašal, ali bo občina razpisala javno dražbo za prodajo stare šole v 
Črmošnjicah. 
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Ga. Tatjana Malnarič je povedala, da bo javna dražba objavljena v ponedeljek. Objekt se bo 
prodajal kot celota, sedanji najemnik pa ima predkupno pravico na delu objekta 
(stanovanju).  
 
G. Peter Štukelj je vprašal, kdaj bo na cesti pri Kraljevi Nežki narejena protizdrsne prevleka. 
Predlagal je tudi, da se v OPPN Črmošnjice umesti parkirišče za Mujkića. 
 

Ad. 17) RAZNO 

 
1. Prošnja Društva Sožitje  
 
Županja, ga. Polona Kambič, je predstavila prošnjo društva. Društvo prosi občinske svetnice 
in svetnice, da se odpovejo svoji sejnini v korist dejavnostim društva, ki jih izvajajo za 
kvalitetnejše življenje otrok.  
 
Ga. Mateja Kambič je pojasnila postopek, kako se svetnik odpove sejnini. Pisno izjavo je 
potrebno nasloviti na občino. Z odpovedjo sejnini se svetnik odpove neto znesku sejnine, 
prispevke je potrebno kljub temu plačati, znesek pa se posamezniku šteje tudi v osnovo za 
dohodnino. 
 
2. Drugo 
 
Županja, ga. Polona Kambič, je vse prisotne povabila na tretje Dneve kočevarske kulture, ki 
bodo potekali v Semiču med 25. in 28. majem 2017. 
 
 
 
Seja sveta je bila zaključena ob 20.15. 
 
 
 
 
ZAPISALA:       ŽUPANJA: 
Renata Bukovec      Polona Kambič 
 
________________________    _________________________ 


